
 

 

 

Zápis č. 10 ze schůze OV Královéhradecké oblasti ČJF ze dne 19. 1. 2024 
 

Přítomni: A. Pejos, J. Pour, ing. Jan Konečný, Darina Kricnarová 

Omluveni: Alena Šmatolánová 

Hosté:  

 

 

Program 

1) Úkoly z minulého zasedání 

2) Došlá pošta 

3) Stav finančních prostředků KHO k 30. 12. 2023 

4) Informace z jednání  Rady ČJF 

5) Projednání a schválení OCM KHO pro rok 2024 

6) Soustředění v KHO pro rok 2024 

7) Různé 

 

 

 

 

  

1. Úkoly z minulého zasedání 

Úkoly z minulého zasedání byly splněny kromě zajištění nových bezpečnostních 

háků. OV KHO  chce zajistit kvalitní kovové bezpečnostní háky, v ČR nejsou dostupné, 

musí být objednány v Německu. Zajistí p. Pejos.  

2. Došlá pošta 

 

 Pí. Kramolišová (členka sekretariátu zodpovědná za vzdělávání)  

– seznam frekventantů SCM drezura, všestrannost 

- informace k pravidlům pro OCM v roce 2024 

- informace k možnosti zvyšování kvalifikace rozhodčích 

 p. Kuklík (generální sekretář ČJF) – specifikace požadavků k dotační 

výzvě Můj klub 

 p. Jarolímek (IT administrátor a technická podpora) – žádost informací 

k ZZVJ 

- nová adresa sekretariátu 

 pí. Legerská (podpora systému JIS) – informace k schválení 

sportovního kalendáře 

- on-line školení k rozpisům pro zpracovatele výsledků, schvalovatele 

závodů a pořadatele závodů  

 

 Královéhradecká oblast ČJF 

Sekretářka: Mgr. Svatava Juhászová, Rýchorské sídl. 121, 542 24 Svoboda nad Úpou 

tel: 603 370 574, email: oblast.kralovehradecka@cjf.cz, jsvatava@seznam.cz 

mailto:oblast.kralovehradecka@cjf.cz


 

 

3. Stav finančních prostředků KHO k 30. 12. 2023 

Sekretářka seznámila se stavem finančních prostředků, z loňského roku byl zůstatek 

85 350Kč. 

 

4.  Informace z jednání  Rady ČJF 

P. Pejos seznámil s průběhem jednáním Rady ČJF, zejména s těmito body: 

 Změna sídla ČJF – bylo zařazeno do programu různé 

 Byla diskutována kvalifikace funkcionářů, OV KHO nesouhlasí s navrhovanou 

kvalifikací funkcionářů 

 Rada byla seznámena s platností nového vzdělávacího dokumentu k 1. 3. 2024 

 P. Holub přednesl statistiku členů ČJF, p. Pejos upozornil na pokles členů 

z 18,5 tisíce na 15,5 tisíc, důvodem poklesu je sazebník poplatků platný od 1. 

1. 2023 

 Diskuze ke stanovách – p. Rouč kritizoval některé členy Rady pro přípravu 

stanov, dle názoru členů rady by stanovy měly být tvořené odspoda, členy ČJF 

– primárně z oblastí, v průběhu jednání ke stanovám předal p. Kuklík členům 

rady 20 návrhů a připomínek ke stanovám, v rozporu s jednacím řádem Rady. 

(podklady mají být předány minimálně 7 dní před jednáním Rady) 

 

 

5. Projednání a schválení OCM KHO pro rok 2024 

OV KHO projednal a schválil podmínky pro podporu účastníků OCM, cena pro 

podpořené juniory je 200Kč za koně a lot – každý z podpořených jezdců se musí 

zúčastnit OM.  

 

6.  Soustředění v KHO pro rok 2024 
OV KHO projednal a schválil cenu za OCM pro podpořené děti a juniory ve výši 200 

Kč.  

 

7. Různé 

 OV KHO projednal a schválil návrh jmenovat p. Aleka Pejose školitelem pro 

rozhodčí v disciplíně skoky, ing. Šárku Dědinovou pro disciplínu drezura 

 OV KHO projednal a schválil termín ZZVJ 12. 5. 2024, 11. 5. 2024 přípravný 

kurz na ZZVJ 

 OV KHO projednal a schválil nákup dvou knih od. P. Stříbrné – fotografky 

jako ceny na galavečer KHO 

 OV KHO projednal a schválil jmenování p. A. Pejose schvalovatelem rozpisů 

závodů pro drezuru a skoky, schvalovatelem závodů pro vytrvalost p. Kristýnu 

Miřátskou 

 OV KHO projednal podnět p. Novodvorského, z kterého vyplývá rozpor mezi 

jednacím řádem Rady a Stanovami ČJF, OV KHO se s názorem ztotožňuje.  

 

Svoboda nad Úpou, 25. 1. 2024 

zapsala Svatava Juhászová 
 



 

 

 

 


